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V Duchcově 7. září 2015

Vážený pane předsedo,

zásadně nesouhlasím s chystaným omezením zastavování rychlíkových spojů v duchcovské 
železniční zastávce od prosince 2015. Trvám, vzhledem k historickému kontextu (význam 
dráhy a její služby byly postiženy důlní činností) na zachování stávajícího dopravního 
standardu, tzn. zastavování všech rychlíkových spojů, jako tomu bylo doposud.

Jako občan věřím, že se o toto zasadíte.


